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П Р О Т О К О Л

№69

Днес 28.11.2014 г. в заседателната зала на Община Кнежа се проведе редовно
заседание на Общинския съвет – Кнежа. На заседанието от 17 общински съветника
присъстваха 16. Отсъстваше Росен Пещенски. Председателят на общинския съвет г-жа
Малина Цолова откри редовното за м.Ноември заседание в 1700 часа и предложи
следните промени по обявения проект за дневен ред: да се разгледа Докладна записка от
Симеон Шарабански – кмет на  Община Кнежа относно кандидатстване за
безвъзмездна финансова помощ с проект „Подобряване на мерките за енергийна
ефективност в „Многопрофилна болница за активно лечение – Кнежа” ЕООД, община
Кнежа”, която е внесена след Председателския съвет, но е разгледана в комисията по
бюджет. По предложение на бюджетната комисия от дневния ред да отпадне Молба от
Трифон Терзийски от гр.Кнежа. Във връзка с Уведомителното писмо от „ТАСИ” ООД
е внесена докладна записка от дружеството и на заседанието присъства инж.Анка
Петкова, която ще обясни какво налага вземането на решение.

Общинският съвет прие с 16 гласа „за” следния
Д Н Е В Е Н   Р Е Д:

1.Информация за изпълнението на Общинската програма за
опазване на околната среда 2010 – 2014 година.

2.Докладни записки, молби на граждани и юридически лица:
2.1.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа

относно награждаване на изявени спортисти за 2014 година.
2.2.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа

относно изработване на Общ устройствен план на Община Кнежа и
необходимото съфинансиране за целта.

2.3.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа
относно необходимите допълнителни средства за изпълнение на обект: „Ремонт
и оборудване на Ритуална зала” предвидени за изпълнение в т. 2 на
Приложение №6.3. от бюджет 2014 година.

2.4.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа
относно получаване на съгласие за приемане на дарение МПС – лек автомобил
ВАЗ 2121 – нива от „Кооперация Зора” гр.Кнежа.

2.5.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет  на Община Кнежа
относно вземане на решение за придобиване от Община Кнежа право на
собственост върху недвижим имот собственост на Веселина Н. Беленска,
Христина П. Къндинска, Малина Б. Цветкова и Евгени Б. Генов посредством
безвъзмездното му прехвърляне.
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2.6.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на  Община Кнежа
относно отдаване на имот – частна общинска собственост чрез търг (магазина
до входа на СОУ „Н.Рилски”).

2.7.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на  Община Кнежа
относно отдаване на имот – частна общинска собственост (клуб на ПП „ВМРО-
Българско национално движение”).

2.8.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на  Община Кнежа
относно отдаване на имот – частна общинска собственост чрез търг (гараж в
двора на „Аспарухов вал” ЕООД).

2.9.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на  Община Кнежа
относно постъпила Докладна записка от директора на НУ „Кнежица” с филиал
гр.Кнежа за изграждане на средства за ограничаване на скоростта на
движение на преминаващите превозни средства, както и поставяне на парапет
с дължина 7-8 метра пред входа на училището.

2.10.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на  Община Кнежа
относно кандидатстване за безвъзмездна финансова помощ с проект
„Подобряване на мерките за енергийна ефективност в „Многопрофилна
болница за активно лечение – Кнежа” ЕООД, община Кнежа”.

2.11.Докладна записка от Валери Лачовски – прокурист на „МБАЛ-
Кнежа” ЕООД относно предоставената временно възстановима финансова
помощ в размер на 300 000 лева от бюджета на Община Кнежа с Решение
№135 от 30.08.2012 година.

2.12.Докладна записка от Валери Лачовски – прокурист на „МБАЛ-
Кнежа” ЕООД относно организиране на тържество във връзка с юбилей – 50
годишнина от създаването на „МБАЛ-Кнежа” ЕООД.

2.13.Отчет за дейността на „МБАЛ-Кнежа” ЕООД за периода от
01.09.2014 година до 30.09.2014 година.

2.14.Докладна записка от Сашо Велев–директор на ОУ „Васил Левски”
с.Еница относно предвидени средства за асфалтиране двора на училището.

3.Разни.

На заседанието присъстваха:
г-н Симеон Шарабански – кмет на община Кнежа;
г-н Симеон Желязков – кмет на кметство с.Еница;
г-жа Наталия Христова–Радомирска – секретар на община Кнежа;
г-жа Даниела Дойчинова – директор на дирекция „Обща администрация”;
г-жа Цветелина Плевненска – директор на дирекция „Специализирана

администрация”;
г-н Валери Лачовски – прокурист на „МБАЛ -.Кнежа” ЕООД;
г-н Сашо Велев – директор на ОУ „Васил Левски” с.Еница;
инж. Анка Петкова – управител на „ТАСИ” ООД гр.Долни Дъбник.

ПО ПЪРВА ТОЧКА - Информация за изпълнението на
Общинската програма за опазване на околната среда 2010 – 2014
година, докладва г-жа Плевненска.

Отношение взеха:
Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и

екология  предлага да се приеме информацията.
Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предлага

информацията да бъде приета.
Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически

въпроси предлага да се приеме информацията.
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Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности
предлага  да се приеме информацията.

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината,
обществен ред и безопасност на движението предлага да се приеме информацията.

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация
и данъчна политика предлага да бъде приета информацията.

Общинският съвет прие информацията.
Р Е Ш Е Н И Е №607

На основание чл. 79, ал. 5 от Закона за опазване на околната среда, чл. 21, ал. 1,
т. 23 и  ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа

Р Е Ш И:
1.Общинският съвет Кнежа приема Информацията за изпълнение на Програма за

опазване на околната среда 2010 – 2014 година на Община Кнежа за 2014 година.
Гласували: „за”-16; „против”-няма; „въздържали се„-няма.
ПО ВТОРА ТОЧКА – ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ, МОЛБИ НА

ГРАЖДАНИ И ЮРИДИЧЕСКИ ЛИЦА:
2.1.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на

Община Кнежа относно награждаване на изявени спортисти за
2014 година, докладва г-жа Дойчинова.

Отношение взеха:
Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности

предлага  да се отпуснат 2000 лева за награждаване на изявени спортисти за 2014
година. Списъкът е неразделна част от решението с определените в него награди.
Награждаването да се извърши на 19.12.2014 година.

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация
и данъчна политика предлага да бъде отпусната сума до 2 000 лева за награждаване на
изявени спортисти за 2014 година от Спортния календар, като наградите са
разпределени:

100 лева-Първо място за отбор;
80 лева – Второ място за отбор;
40 лева –Трето място за отбор;
По 30 лева  за индивидуални награди;
300 лева за Красимир Крачунов.
Награждаването да се извърши на 19.12.2014 година в ОБЦСУ.
Г-жа Дойчинова предложи 1000 лева да се вземат от Спортния календар, а

разликата от Резерв непредвидени и неотложни разходи.
Общинският съвет прие направените предложения.

Р Е Ш Е Н И Е №608
На основание чл.21, ал. 1, т. 6 и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа

Р Е Ш И:
1.Да бъде отпусната сума в размер на 1 760 (хиляда седемстотин и шестдесет)

лева за награждаване на изявени спортисти за 2014 година, като 1 000 лева се вземат от
Спортния календар, а 760 лева от Резерв непредвидени и неотложни разходи. Да бъдат
наградени следните спортисти:

ОТБОРНИ НАГРАДИ:
1.Отбор по футбол – юноши старша възраст – Първо място в Областно

първенство зона гр.Враца – 100 лева;
2.Отбор по волейбол – юноши 11-12 клас от ПГЗ „Стефан Цанов” гр.Кнежа –

Второ място на Областно първенство гр.Плевен – 80 лева;
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3.Отбор по волейбол – девойки 8-10 клас от СОУ „Неофит Рилски” гр.Кнежа
– Второ място на Областен кръг гр.Плевен – 80 лева;

4.Отбор по тенис на маса – 8-10 клас от СОУ „Неофит Рилски” гр.Кнежа –
Второ място – 80 лева;

5.Отбор по волейбол – момчета от ОУ „Васил Левски” гр.Кнежа – Второ
място в Областен кръг от ученически игри  гр.Плевен – 80 лева;

6.Отряд „Млад огнеборец” от ОУ „Васил Левски” гр.Кнежа – Второ място на
Областни състезания на младежки противопожарни отряди гр.Плевен – 80 лева;

7.Отбор по футбол – мъже – Трето място в Областно първенство зона, група
„АОФГ” гр.Плевен – 40 лева;

8.Отбор от ПГЗ „Стефан Цанов” гр.Кнежа – Трето място на Национален
преглед за туристически умения и сръчности на учащи се за приза „Кристален
еделвайс” – 40 лева;

9.Отбор по волейбол – момичета от ОУ „Васил Левски” гр.Кнежа – Трето
място на Областен кръг от ученически игри гр.Плевен – 40 лева.

ИНДИВИДУАЛНИ НАГРАДИ:
1.Красимир Крачунов – Световен шампион в дисциплината „Мъртва тяга” от

Световно първенство по Силов трибой в гр.Виена, Австрия – 300 лева;
2.Димитър Митев от СОУ „Неофит Рилски” гр.Кнежа – Републикански

шампион по ловна стрелба, категория Кадети до 16 г. – 30 лева;
3.Нури Илиев от ПГМЕТ „Христо Смирненски” гр.Кнежа – Първо място на

100 и 200 метра на областно състезание по лека атлетика – 30 лева;
4.Мартин Димитров от ПГМЕТ „Христо Смирненски” гр.Кнежа – Първо

място на 400 метра на областно състезание по лека атлетика – 30 лева;
5.Андрей Андрианов от ПГМЕТ „Христо Смирненски” гр.Кнежа – Първо

място на 800 метра на областно състезание по лека атлетика – 30 лева;
6.Пламен Негойчев от ОУ „Отец Паисий” гр.Кнежа – Второ място на

Национален фестивал „Бойни спортове” гр.София, Второ място на Национален
фестивал „Файтинг” гр.София – 30 лева;

7.Карол Уитбред от ККС „Мизия” – Първо място Квалификация за
републиканско първенство гр.Русе за жени – 30 лева;

8.Надин Василева от ККС „Мизия” – Първо място Квалификация за
републиканско първенство гр.Русе деца и юноши – 15 години – 30 лева;

9.Тодор Тодоров от ККС „Мизия” – Първо място Квалификация за
републиканско първенство гр.София – мъже – 30 лева;

10.Любомир Комитски от ККС „Мизия” – Първо място Републиканско
първенство гр.Шумен – мъже – 30 лева;

11.Мерсин Ахмедов от ККС „Мизия” – Първо място Квалификация за
републиканско първенство гр.Кнежа – деца 14 години – 30 лева;

12.Генади Бурдиняшки от СК „Будо спортист” – Второ място Републиканско
първенство гр.София – момчета, категория 46 кг – 30 лева;

13.Михаела Бурдиняшка от СК „Будо спортист” – Трето място
Републиканско първенство гр.София – момичета, категория 40 кг – 30 лева;

14.Иван Димов от СК „Будо спортист” – Трето място Републиканско
първенство гр.София – юноши мл.възраст, категория 46 кг – 30 лева;

15.Никола Христов от ЦПКК клон Кнежа – Първо място в Международен
турнир по карате „Купа Каварна” 2014 г. – дисциплина Кумите, категория 45 кг – 30
лева;
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16.Мартин Младжов от ЦПКК клон Кнежа – Първо място в Международен
турнир по карате „Купа Каварна” 2014 г. – дисциплина Кумите, категория 60 кг – 30
лева;

17.Светлин Занков от ЦПКК клон Кнежа – Второ място в Държавно
първенство по карате гр.Велико Търново – дисциплина Кумите, категория 40 кг – 30
лева;

18.Николай Церковски от ЦПКК клон Кнежа – Второ място в Държавно
първенство по джу-джицу гр.Бяла Слатина – дисциплина Файтинг, категория 42 кг – 30
лева;

19.Здравко Пеловски от СКВТ „Мизия” – Първо място в Лично – Отборен
шампионат гр.Асеновград – момчета, категория 45 кг – 30 лева;

20.Георги Негойчев от СКВТ „Мизия” – Първо място в Лично – Отборен
шампионат гр.Асеновград – момчета, категория 69+ кг – 30 лева;

21.Айхан Асенов от СКВТ „Мизия” – Първо място в Лично – Отборен
шампионат гр.Хасково – кадети, категория 94 кг – 30 лева;

22.Кристиян Шарабански от СКВТ „Мизия” – Първо място в Лично –
Отборен шампионат гр.Хасково – юноши, категория 94 кг – 30 лева;

23.Пламен Боев от СКВТ „Мизия” – Първо място в Лично – Отборен
шампионат гр.Хасково – мъже, категория 94 кг – 30 лева;

24.Християн Първановски от СКВТ „Мизия” – Първо място в Лично –
Отборен шампионат гр.Сопот – кадети, категория 69 кг – 30 лева;

25.Румян Пеловски от СКВТ „Мизия” – Второ място в Лично – Отборен
шампионат гр.Хасково – кадети, категория 77 кг – 30 лева;

26.Аксим Емилов от ШК „Веселин Топалов” – Първо място в Общински
шахматен турнир до 18 години – 30 лева;

27.Митко Трънски от ШК „Веселин Топалов” – Първо място в Общински
шахматен турнир до 16 години – 30 лева;

28.Мартин Горнишки от ШК „Веселин Топалов” – Първо място в Общински
шахматен турнир до 16 години – 30 лева;

29.Силвио Велизаров от ШК „Веселин Топалов” – Второ място в Общински
шахматен турнир до 16 години – 30 лева.

2.Награждаването да се извърши на 19.12. 2014 година в ОБЦСУ.
Гласували поименно: „за”-16; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
2.2.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на

Община Кнежа относно изработване на Общ устройствен план на
Община Кнежа и необходимото съфинансиране за целта, докладва
г-жа Плевненска.

Отношение взеха:
Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината,

обществен ред и безопасност на движението предлага да се приеме докладната записка.
Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация

и данъчна политика предлага да бъде приета докладната записка.
Общинският съвет прие докладната записка.

Р Е Ш Е Н И Е №609
Във връзка с необходимостта от изработване на Общ устройствен план на

Община Кнежа, съгласно § 123, ал. 1 от Преходните и заключителни разпоредби на
Закона за изменение и допълнение на ЗУТ и споразумение № РД-06-168/05.08.2014
година за частично финансово подпомагане между министерство на Инвестиционно
проектиране и община Кнежа, Общинският съвет Кнежа

Р Е Ш И:
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1.Определя необходимите 20% съфинансиране от страна на бенефициента
според чл. 1, ал. 2 от споразумението в размер до 30 313,25 лева, да бъдат заложени в
бюджета на община Кнежа за 2015 година при общ бюджет на проекта от 151 566,25
лева с ДДС.

Гласували: „за”-16; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
2.3.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на

Община Кнежа относно необходимите допълнителни средства за
изпълнение на обект: „Ремонт и оборудване на Ритуална зала”
предвидени за изпълнение в т. 2 на Приложение №6.3. от бюджет
2014 година, докладва г-жа Плевненска.

Отношение взеха:
Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация

и данъчна политика предлага да бъде приета докладната записка.
Общинският съвет прие докладната записка.

Р Е Ш Е Н И Е №610
На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА и във връзка с констатирани

непълноти и несъответствия в количествено-стойностните сметки към работния проект
за обект Ремонт и оборудване на Ритуална зала, Общинският съвет Кнежа

Р Е Ш И:
1.Изменя сумата посочена в т. 2 на Приложение №6.3. от бюджет 2014 година за

изпълнение на обект: „Ремонт и оборудване на Ритуална зала” от 250 000 лева (двеста и
петдесет хиляди лева) на 300 000 лева ( триста хиляди лева).

Разликата от 50 000 лева (петдесет хиляди лева), да бъде предвидена в бюджет
2015 година на Община Кнежа.

2.В случай, че предвидените средства за обекта в бюджет 2014 година, не бъдат
усвоени в бюджетната година, същите да бъдат предвидени при съставянето на
бюджета за 2015 година.

Гласували поименно: „за”-16; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
2.4.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на

Община Кнежа относно получаване на съгласие за приемане на
дарение МПС – лек автомобил ВАЗ 2121 – нива от „Кооперация
Зора” гр.Кнежа, докладва г-жа Плевненска.

Отношение взеха:
Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация

и данъчна политика предлага да бъде приета докладната записка.
Общинският съвет прие докладната записка.

Р Е Ш Е Н И Е №611
На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 8, ал. 1 и чл. 34, ал. 3 и ал. 7 от

ЗОС, чл. 7 от Наредба №4 за придобиване, управление и разпореждане с общинско
имущество в Община Кнежа, Общинският съвет Кнежа

Р Е Ш И:
1.Дава разрешение за придобиване от община Кнежа право на собственост върху

МПС – лек автомобил ВАЗ 2121 – Нива с рег.№ ЕН4302АТ, рама
ХТА2112130W1377340 и номер на двигателя 5300914, собственост на кооперация
„Кооперация Зора” гр.Кнежа.

2.Възлага на кмета на Община Кнежа да предприеме необходимите действия във
връзка с получаване на дарението.

Гласували поименно: „за”-16; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
2.5.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет  на

Община Кнежа относно вземане на решение за придобиване от
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Община Кнежа право на собственост върху недвижим имот
собственост на Веселина Н. Беленска, Христина П. Къндинска,
Малина Б. Цветкова и Евгени Б. Генов посредством
безвъзмездното му прехвърляне, докладва г-жа Плевненска.

Отношение взеха:
Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината,

обществен ред и безопасност на движението предлага да се приеме докладната записка.
Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация

и данъчна политика предлага да бъде прието дарението.
Общинският съвет прие докладната записка.

Р Е Ш Е Н И Е №612
На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 8, ал. 1 и чл. 34, ал. 3 и ал. 7 от

ЗОС, чл. 7 от Наредба №4 за придобиване, управление и разпореждане с общинско
имущество в Община Кнежа, Общинският съвет Кнежа

Р Е Ш И:
1.Дава разрешение за придобиване от община Кнежа право на собственост от

Веселина Николова Беленска, Христина Петрова Къндинска, Малина Борисова
Цветкова и Евгени Борисов Генов, идеални части от недвижим имот придобит по
наследство от Никола Илиев Къндински, представляващ идеална част от ПИ 2109,
целия с площ 5093 кв.м, находящ се в гр.Кнежа, ул.Странджа.

Данъчната оценка на имота е 4 875,00 лева (четири хиляди осемстотин
седемдесет и пет лева) съгласно Удостоверение за данъчна оценка по чл. 264, ал. 1 от
ДОПК, изх.№2602/21.10.2014 година, издадено от Община Кнежа.

2.Възлага на кмета на Община Кнежа изпълнението на настоящето решение.
3.Общинският съвет Кнежа актуализира Програмата за управление и

разпореждане с имоти – общинска собственост за 2014 година в частта,
регламентираща разпореждането с имоти – общинска собственост, съгласно горните
решения.

Гласували поименно: „за”-16; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
2.6.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на

Община Кнежа относно отдаване на имот – частна общинска
собственост чрез търг (магазина до входа на СОУ „Н.Рилски”),
докладва г-жа Плевненска.

Отношение взеха:
Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината,

обществен ред и безопасност на движението предлага да се приеме докладната записка.
Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация

и данъчна политика предлага да бъде приета докладната записка.
Общинският съвет прие докладната записка.

Р Е Ш Е Н И Е №613
На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал. 1 и по реда на чл. 14, ал. 2

от ЗОС, Общинският съвет Кнежа
Р Е Ш И:

1.Да се отдаде под наем чрез явен търг недвижим имот – частна общинска
собственост, а именно масивна постройка – магазин (до входа на СОУ „Неофит
Рилски”) със застроена площ от 17 кв.м, находяща се на ул.Черни връх, УПИ ІІІ-500,
кв.39 по ЗРП на град Кнежа за срок от пет години с начална тръжна цена 45,05 лева
(четиридесет и пет лева и пет стотинки) месечен наем без ДДС.

Гласували поименно: „за”-16; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
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2.7.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на
Община Кнежа относно  отдаване на имот – частна общинска
собственост (клуб на ПП „ВМРО-Българско национално движение”),
докладва г-жа Плевненска.

Отношение взеха:
Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината,

обществен ред и безопасност на движението предлага да се приеме докладната записка.
Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация

и данъчна политика предлага да бъде приета докладната записка.
Общинският съвет прие докладната записка.

Р Е Ш Е Н И Е №614
На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал. 4, чл. 8, ал. 9 от ЗОС, чл.

20, ал. 1 от Наредба №4 за придобиване, управление и разпореждане с общинско
имущество в Община Кнежа, Общинският съвет Кнежа

Р Е Ш И:
1.Общинският съвет Кнежа възлага на кмета на Община Кнежа да сключи

договор между общината и Иван Евгениев Одажийски – общински председател на ПП
„ВМРО-Българско национално движение” гр.Кнежа за възмездно ползване на
недвижим имот – частна общинска собственост, а именно помещение с полезна площ
16 кв.м, находящо се в гр.Кнежа, ул.Христо Ботев №6 за срок от 5 години с месечен
наем 42,40 лева без ДДС.

2.Общинският съвет Кнежа актуализира Програмата за управление и
разпореждане с имоти – общинска собственост, съгласно т. 1 от докладната.

Гласували поименно: „за”-15; „против”-няма; „въздържали се”-1.
2.8.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на

Община Кнежа относно  отдаване на имот – частна общинска
собственост чрез търг (гараж в двора на „Аспарухов вал” ЕООД),
докладва г-жа Плевненска.

Отношение взеха:
Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината,

обществен ред и безопасност на движението предлага да се приеме докладната записка.
Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация

и данъчна политика предлага да бъде приета докладната записка.
Общинският съвет прие докладната записка.

Р Е Ш Е Н И Е №615
На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал. 1 и по реда на чл. 14, ал. 2

от ЗОС, Общинският съвет Кнежа
Р Е Ш И:

1.Да се отдаде под наем чрез явен търг недвижим имот – частна общинска
собственост, а именно помещение гараж (млекосъбирателен пункт) с полезна площ 60
кв.м, находящо се в двора на „Аспарухов вал” ЕООД гр.Кнежа за срок от пет години с
начална тръжна цена 159,00 лева (сто петдесет и девет лева) месечен наем без ДДС.

Гласували поименно: „за”-16; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
2.9.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на

Община Кнежа относно постъпила Докладна записка от директора
на НУ „Кнежица” с филиал гр.Кнежа за изграждане на средства за
ограничаване на скоростта на движение на преминаващите
превозни средства, както и поставяне на парапет с дължина 7-8
метра пред входа на училището.

Отношение взеха:
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Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината,
обществен ред и безопасност на движението предлага да се приеме докладната записка,
а средствата да се заложат в бюджет 2015 година.

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация
и данъчна политика предлага да бъде приета докладната записка.

Общинският съвет прие докладната записка.
Р Е Ш Е Н И Е №616

На основание чл. 24а, ал. 2 от Закона за движение по пътищата, във връзка с чл.
8, ал. 1, т. 1 и чл. 12 от Наредба №РД-02-20-10/05.07.2012 година за условията за
изграждане или монтиране върху платното за движение на изкуствени неравности и на
други средства за ограничаване на скоростта на движение и изискванията към тях,
Общинският съвет Кнежа

Р Е Ш И:
1.Да бъдат изградени върху платното за движение по ул.Христо Ботев

изпъкнали изкуствени напречни неравности с кръгъл профил за ограничаване на
скоростта на движение, съгласно чл. 6, т. 1, буква „а” от Наредба №РД-02-20-10 от
05.07.2012 година.

2.Да се изгради парапет с дължина 7-8 метра пред входа на училището с цел
запазване безопасността на учениците, преминаващи през шосето.

3.Възлага на кмета на Община Кнежа да организира изпълнението на горните
решения, като се възложи на общинска администрация, да определи местоположението
на изкуствените неравности и ограждения и да го съгласува с контролните органи
преди изграждането им, съгласно изискванията на чл. 3, ал. 2 от Наредба №РД-02-20-
10/05.07.2012 година.

Гласували: „за”-16; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
2.10.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на

Община Кнежа относно кандидатстване за безвъзмездна
финансова помощ с проект „Подобряване на мерките за енергийна
ефективност в „Многопрофилна болница за активно лечение –
Кнежа” ЕООД, община Кнежа”, докладва г-жа Плевненска.

Отношение взеха:
Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация

и данъчна политика предлага да бъде приета докладната записка.
Общинският съвет прие докладната записка.

Р Е Ш Е Н И Е №617
На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа

Р Е Ш И:
1.Дава съгласие Община Кнежа да кандидатства за безвъзмездна финансова

помощ по програма БГ04 „Енергийна ефективност и възобновяема енергия”,
финансирана по финансовия механизъм на Европейското икономическо пространство
(ФМ на ЕИП) с проект: „Подобряване на мерките за енергийна ефективност в
„Многопрофилна болница за активно лечение-Кнежа” ЕООД, община Кнежа”.

2.Упълномощава кмета на общината да извърши всички необходими действия,
съгласно изискванията на програмата с оглед на качествената и навременна подготовка
на изискуемия пакет с документация за кандидатстване с указаното в т. 1 проектно
предложение.

3.Определя проект (дейностите по проект) по т. 1 като приоритетен,
кореспондиращ с общата визия, приоритети, цели, мерки от Общинския план за
развитие на Община Кнежа за периода 2014-2020 година. Цел 2: Създаване на условия
за духовно, физическо и социално развитие на населението, Приоритет 1: Развитие на
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образователна, здравна, социална, културна и спортна инфраструктура, Мярка 1.1:
Подобряване на състоянието и материално техническата база на образователната,
здравната, социалната и културната инфраструктура в общината.

Гласували: „за”-16; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
2.11.Докладна записка от Валери Лачовски – прокурист на

„МБАЛ-Кнежа” ЕООД относно предоставената временно
възстановима финансова помощ в размер на 300 000 лева от
бюджета на Община Кнежа с Решение №135 от 30.08.2012 година,
докладва г-н Лачовски.

Отношение взеха:
Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и

екология  предлага да се удължи срока за връщане на парите с една година.
Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предлага да

бъде удължен срока с една година.
Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически

въпроси подкрепя удължаването на срока с една година.
Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности

предлага  да бъде удължен срока с една година.
Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината,

обществен ред и безопасност на движението предлага да се удължи срока с една
година.

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация
и данъчна политика предлага да бъде удължен срока до 20.12.2015 година.

Общинският съвет прие удължаването на срока да 20.12.2015 година.
Р Е Ш Е Н И Е №618

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа
Р Е Ш И:

1.Удължава срока за връщане на отпуснатата временна възстановима финансова
помощ на „МБАЛ-Кнежа” ЕООД в размер на 300 000 лева до 20.12.2015 година.

Гласували: „за”-16; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
2.12.Докладна записка от Валери Лачовски – прокурист на

„МБАЛ-Кнежа” ЕООД относно организиране на тържество във
връзка с юбилей – 50 годишнина от създаването на „МБАЛ-Кнежа”
ЕООД, докладва г-н Лачовски.

Отношение взеха:
Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически

въпроси предлага да се подпомогне болницата за юбилея.
Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация

и данъчна политика предлага да се отпуснат 2000 лева от Резерв непредвидени и
неотложни разходи на „МБАЛ-Кнежа” ЕООД за честване на 50 годишния юбилей.

Общинският съвет прие направените предложения.
Р Е Ш Е Н И Е №619

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа
Р Е Ш И:

1.Да се отпуснат 2000 лева от Резерв непредвидени и неотложни разходи на
„МБАЛ-Кнежа” ЕООД за честване на 50 годишния юбилей.

Гласували поименно: „за”-16; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
2.13.Отчет за дейността на „МБАЛ-Кнежа” ЕООД за периода

от 01.09.2014 година до 30.09.2014 година, докладва г-н Лачовски.
Отношение взеха:
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Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и
екология  предлага да се приеме отчета за м.септември.

Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предлага да
бъде приет отчета на болницата.

Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически
въпроси подкрепя отчета на болницата за м.септември.

Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности
предлага  да бъде приет отчета.

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината,
обществен ред и безопасност на движението предлага да се приеме отчета за
м.септември.

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация
и данъчна политика предлага да бъде приет отчета на болницата.

Г-н Шарабански предложи поради доказаното стабилно финансово състояние на
лечебното заведение да отпадне ежемесечното внасяне на отчети. Отчет за
финансовото и организационно състояние, да бъде внасян за обсъждане в ОбС два
пъти в годината (за полугодието и годишен). Предложи също от 01.12.2014 година да се
прекрати договора за контрол върху дейността на дружеството.

Общинският съвет прие отчета и направените от кмета предложения.
Р Е Ш Е Н И Е №620

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа
Р Е Ш И:

1.Приема отчет за дейността на „МБАЛ-Кнежа” ЕООД за периода от 01.09.2014
година до 30.09.2014 година.

2.Отчети за дейността на „МБАЛ-Кнежа” ЕООД, да се внасят в общинския съвет
два пъти в годината.

3.Прекратява, считано от 01.12.2014 година Договора за контрол върху
дейността на „МБАЛ-Кнежа” ЕООД.

Гласували: „за”-14; „против”-няма; „въздържали се”-2.
2.14.Докладна записка от Сашо Велев–директор на ОУ „Васил

Левски” с.Еница относно предвидени  средства за асфалтиране
двора на училището, докладва г-н Велев.

Отношение взеха:
Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината,

обществен ред и безопасност на движението предлага да не се приеме докладната
записка, ако има средства да се направи ремонт на покрива.

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация
и данъчна политика предлага да бъде отложена докладната записка за м.декември,
когато директора ще внесе обосновка за парите, ще има ли съфинансиране от
училището.

Г-н Андреев напомни, че в комисията са решили за заседанието на ОбС, да бъде
внесена информация направен ли е ремонт на покрива и ще се прави ли? Преведени ли
са пари за ремонта? Тази информация вече е получена на бюджетната комисия.

Д-р Лицанова предложи средствата да се заложат в бюджет 2015 година.
Г-н Велев обясни, че е добре тази сума да бъде заложена за проект и когато се

отворят мерките да кандидатства. Не е целесъобразно даването на пари за една дейност.
Г-жа Герговска предложи докладната да се отложи за м.декември, кота ще е ясно

с какви средства ще разполага общината и директора да е наясно с какви пари ще
участва.

Общинският съвет прие предложението за отлагане на докладната записка.
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Р Е Ш Е Н И Е №621
На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа

Р Е Ш И:
1.Отлага Докладна записка от Сашо Велев–директор на ОУ „Васил Левски”

с.Еница относно предвидени  средства за асфалтиране двора на училището за
разглеждане на заседанието на ОбС през м.декември.

Гласували: „за”-16; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
2.15.Уведомително писмо и Докладна записка от инж.Анка

Петкова – управител на „ТАСИ” ООД относно извършване на
прехвърляне от страна на „ТАСИ” ООД на собствените му
дружествени дялове в „Кнежа газ” ООД на „ВЕГА” ООД и приемане
на „ВЕГА” ООД като съдружник в „Кнежа газ” ООД, докладва
инж.Петкова.

Инж. Петкова обясни кое налага прехвърляне на дяловете на „ТАСИ” ООД от
„Кнежа газ” ООД във „ВЕГА” ООД единствено с възможността за кандидатстване по
проекти.

Уведомителното писмо беше разгледано във всички постоянни комисии за
информация.

Общинският съвет прие докладната записка.
Р Е Ш Е Н И Е №622

На основание чл. 11 от Закона за общинската собственост, чл. 21, ал. 1, т. 9 от
ЗМСМА, чл. 129, ал. 1, пр.ІІ във връзка с чл. 137, ал. 1, т. 2 от Търговския закон, чл. 10,
ал. 2 и ал. 3, във връзка с чл. 21, ал. 1 от Дружествения договор на „Кнежа газ” ООД и
молба с вх.№53 00 – 1281/19.11.2014 г. от инж.Анка Петкова – управител на „ТАСИ”
ООД, Общинският съвет Кнежа

Р Е Ш И:
1.Дава съгласие „ТАСИ” ООД град Долни Дъбник да прехвърли на „ВЕГА”

ООД със седалище и адрес на управление град Свищов, ул. Трети март №46, ап. 1,
вписано в търговския регистър при Агенция по вписванията с ЕИК 104640251,
собствените 4 488 дружествени дяла, чрез всички допустими от закона правни сделки.

2.Приема за съдружник „ВЕГА” ООД със седалище и адрес на управление град
Свищов, ул. Трети март №46, ап. 1, вписано в търговския регистър при Агенция по
вписванията с ЕИК 104640251.

Гласували поименно: „за”-16; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
ПО ТРЕТА ТОЧКА – РАЗНИ:
Г-н Малкодански сподели, че проекта, който е спечелило ОУ „Отец Паисий” -

„ИКТ за училищата” върви към финализиране и на 11.12.2014 година ще бъде
откриването на двата оборудвани кабинети.

След изчерпване на материалите по дневния ред, председателя на общинския
съвет закри редовното заседание за м.ноември в 18,00 часа.

Протоколчик: Председател ОбС:
/П.Македонска/ /М.Цолова/


